
 

Geachte Heer/Mevrouw, 

In deze brief zou ik graag reageren op de voorgenomen wijzigingen wat betreft de beleidslijn 

grote rivieren 2025. 

De Kampereilanden  functioneren nu als overloopgebieden (vallend onder bergend regime), 

dit was ons in 2018 ook verteld na het  afronden van een dijkverzwaringtraject langs het 

Zwarte Meer. De nieuwe dijk is zelfs zo aangelegd dat deze op bepaalde plaatsen kan 

overstromen en ons een veiligheidsmarge gaf van 1 op 500. 

De punten waar ik op wil reageren zijn de eerst twee; 

Kampereiland is een voornamelijk weidegebied met een ruim 60 melkveehouderijbedrijven 

en een tal van woningen .en gemeenschappelijke voorzieningen. 

Zelf ben ik melkveehouder en heb samen met vele collega melkveehouders een visie dat 

toekomst gericht ondernemen belangrijker is dan ooit in de melkveehouderij . Dit vraagt om 

investeringen in stallen , voeropslag en zelf mestverwerking installaties, maar ook voor de 

leefbaarheid van dit gebied moet woningaanpassing of nieuwbouw mogelijk blijven. 

Zouden de beleidsregels van stroom voerende (rivier) gebieden doorgevoerd worden in een 

overloopgebied als Kampereiland dan zal een vergunning afgifte of afsluiten van een 

verzekering of financiering voor boven genoemde niet meer mogelijk zijn de leefbaarheid 

versoberen en bedrijven zich niet meer kunnen door ontwikkelen . Voor jonge ondernemers 

is er geen perspectief om bedrijven voort te zetten.. 

Graag wil ik u vragen om de voorgenomen wijzigingen te herzien en een aanpassing maken 

in de Bgr 2025 Wij zijn bereid voor  een toelichting en willen graag met de Ministerie van 

Infrastructuur en Waterstaat meedenken aan een oplossing. 

M.v.G.    

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

   



 


